
棕色 亚麻籽 99.9%

产品名称 棕色 亚麻籽 99.9%

公司名称 河北欣奇典生物科技有限公司

价格 8600.00/吨

规格参数

公司地址 蔚县宋家庄镇辛落塔村

联系电话 0313-7116288 15127383595

产品详情

公司简介及产品描述

公司简介

  河北欣奇典生物科技有限公司是一家高新技术企业，坐落在历史悠久的古城蔚州，公司成立之初以
经营有机胡麻籽油和有机葡萄籽油为主，集种植，生产，加工，销售于一体。2007年，公司投资六千多
万与中国农业大学合作开发胡麻籽综合开发国家项目，在河北蔚县科技园开发区征地16万平方米，新建
符合gmp标准厂房4栋，占地6000多平方米，5a级办公室2200多平方米。2008初，公司在北京正式成立运
营中心。目前公司拥有由多位医药食品行业的博士、科研专家及营销精英组成的管理团队，教授2人，副
教授5人，研究生8人，本科28人，大专水平70余人

  欣奇典以目前高尖技术开发古老的亚麻产业，并综合资源和技术优势不断研发新产品。目前主要产
品分为三大系列：营养保健油脂系列，植物提取物系列及有机农产品系列。企业视质量为命脉，不断完
善公司质量体系，目标为客户提供一流的产品和服务。目前企业已经通过iso9001和iso22000（haccp）双
质量体系认证、欧盟有机认证（eco）、美国有机认证（usda）、中国有机认证（ofdc）以及犹太认证（k
osher），并且对主要产品定期送交sgs(瑞士)、欧陆坊（比利时）等国外驻中国检测机构进行质量检测，
以确保生产出符合国际通行质量标准的优质产品。欣奇典的产品远销北美、欧洲、亚洲，及其他国家和
地区。应用领域涉及保健食品、食品添加剂、医药中间体，化妆品等多种领域。欣奇典以高新技术为依
托，合理开发地域资源，致力于健康事业发展，服务于社会，这是公司一直以来坚持的宗旨，也是公司
一直努力的方向，我们将竭尽全力为之不懈努力。

 

about us

who we are?



xqd biotechnology was established in 2007, who has expertise in the entire supply chain – from growing and
processing, to freight and distribution, to analysis and market knowledge. we aregovernment approved export
company. as a professional manufactures for nutritional oils,plant extract & organic products, we always look forward
for better quality and service standards for our valued customers, we keep on enhancing our quality standards year on
year to maintain the products as per international standards.

 

what we supply?

we specialize in nutritional oils which are rich in omega-3, 6, 9 essential fatty acids and plant extract. now we start to
develop organic products as our new products to meet the market demands.

 

our products include:

bulk nutritional omega 3, omega6, omega 9 oils, such as organic flaxseed oil, grape seed oil, sea buckthorn seed oil,
pomegranate seed oil, perilla seed oil, hemp seed oil, evening primrose oil, pumpkin seed oil, blackcurrant oil,
camellia seed oil etc.bulk plant extract, such as linolenic acid ethyl ester, lutein, zeaxanthin, flax lignan, cla, oil
powders.bulk organic flaxseed, brown & golden organic flaxseed,certifiedby eco, nop, ofdc.bulk organic dried fruit &
juice, such as organic goji berry, goji juice, sea buckthorn juice etc.

 

all products from xqd biotechnology are developed with the intent to benefit and promote health and well-being in
today's lifestyles.

 

all productsare at very attractive prices with impeccable quality and matchless services. we wish to build symbiotic
relationship for climbing new horizons.

 

xqd biotechnology is dedicated to providing healthy and nutritious products, which are processed to meet your
variant uses like cooking oil, nutritional supplements, natural cosmetics, pharmaceutical intermediates, food additive
and health-care food.

 

quality standards

we are iso9001:2008, iso22000 (haccp) and qualitysafety (qs)certified company. for organic products, they are
supplied with nop, eco, ofdc, and kosher certification. from planting, producing, package to transport are all under
the quality control.

 

our advanced manufacturers’ facilitieshave maintained the highest standards of quality control. in a similar way, our
research center has various departments to monitor the manufactured products and processes.



 

quality is the life of xqd biotechnology, and we always strive for continuous improvement in our quality.

why buy from us?

the best answer can be if you want the best quality, matchless services and genuine prices!

产品规格书

棕色亚麻籽

植物学名: linum usitatissimumlinn.
加工部位: 种子
原料来源: 中国
产   地: 中国
发行日期: 2009.4.8
产品编号: xqd-o-gfs
  
理化指标 技术参数
感观: 椭圆形种子
滋味和气味 具有亚麻籽特有的气味
质感: 坚硬
纯度(%): ≥99.9
水分(%): ≤9
灰分(%): ≤5
微生物检测  
大肠杆菌群(cfu/g) <25,000
蜡样芽胞杆菌(cfu/g) <50
沙门氏杆菌 不得检出/25 g
酵母菌和霉菌(cfu/g) <5,000
黄曲霉毒素(ppb) <4
赭曲毒素(ppb) <4
营养成分 每100克的基准值
热量(kj) 2100
热量(kcal) 500
蛋白质(g) 20.0
碳水化合物g 34.0
含糖量g 1.0
脂肪g 36.0
饱和脂肪酸g 3.0
单不饱和脂肪酸g 6.0
多不饱和脂肪酸g 27.9

包装:25公斤/三层纸包装或50公斤/袋。

存储:于干燥阴凉处避光存储。

保质期:从收获之日起18个月。



"棕色 亚麻籽
99.9%"的等级为1，杂质≤是1.0，水分≤为10.0，净仁率≥是99.9，品种为胡麻籽，产地/厂家是河北
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